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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének  
2014. december hó 11 . napján megtartott 

rendkívüli testületi üléséről. 
 

Az ülés helye: Pitvaros Községi Önkormányzat házasságkötő terme, Kossuth L. u. 30. 

 

Jelen vannak:  Radó Tibor polgármester 
 Anderkó Attila alpolgármester 
 Léka János képviselő 
 Makó Sándor képviselő 
 Szabó Attila képviselő 
 Tószegi Gyula képviselő 
 Tóth Tibor képviselő 

 

Tanácskozási joggal meghívott:  Dr. Sarkadi Péter jegyző 
   

Radó Tibor polgármester– Köszöntök mindenkit a december 11-i rendkívüli testületi 
ülésünkön. Jegyzőkönyv-hitelesítőket kell választani, kettőt, Anderkó Attila és Léka János 
képviselőket javaslom. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon. Köszönöm szépen. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy: Jegyz őkönyv hitelesít ők kijelölése  

161/2014. (XII.11.) 
H A T Á R O Z A T  

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesítőnek 
Anderkó Attila és Léka János képviselőket jelölte ki. 

 

Radó Tibor polgármester– A napirendi pontok egy része kiküldésre került. Javaslom, hogy 
az egyebek napirendi ponttal kezdjünk, és majd ha a másik két képviselőtársunk is 
csatlakozik, akkor tárgyaljuk az 1-es és 2-es napirendi pontot. Van-e egyéb más napirendi 
pont javaslat? Nincs. Aki elfogadja a napirendi pontokat, kérem, szavazzon. 

A képviselőtestület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy: Napirend elfogadása  

162/2014. (XII.11.) 
H A T Á R O Z A T  

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az 
alábbiak szerint fogadta el: 
1. A közös önkormányzati hivatal alakításáról és fenntartásáról szóló 
megállapodás módosítása  
2. A Nagyéri Közös Önkormányzati Hivatal Alapító Okiratának módosítása 
3. Egyebek 
 

3. Napirend pont: Egyebek - Fénymásoló gép vásárlás a 

Radó Tibor polgármester – Az egyebek napirendi pontban az első dolog: fénymásoló gép 
vásárlását javaslom. Megkaptuk az ÖNHIKI pályázat teljes, 100%-os összegét, én 
érdeklődtem fénymásoló gép vásárlásáról, mert ami most van, az nem a mienk, hanem 
béreljük, és havi összeget fizetünk a cégnek, nagyon régi és használt gépről van szó, már 
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többször javították. Szerintem jobb lenne egy komolyabb gép, de akkor már ne béreljük és 
ne az ő hasznuk legyen, most van pénzünk, vegyük meg, és nincs rá gond a jövőben. Én 
használt gép után érdeklődtem bruttó 300-ért, viszont olyan ajánlatot kaptam, hogy ezt 
szeretném elétek tárni. 2 db gépre kaptam ajánlatot. Az egyik mindennel együtt 340 ezer + 
ÁFA, új gépről beszélünk. A másik – és ezt javaslom – 409 ezer + ÁFA, az 520 ezer Ft 
bruttóban, viszont ez a gép színesen is tud nyomtatni, feketén is, mindenféle fénymásolás, 
kicsi, nagy, A3-ast is, hálózatis, lapadagolós, beépített winchesteres, jelszóval védhető, 
tehát nem akárki nyomtathat színesen, csak akinek van kódja. Ráadásul ezt a gépet csak 
úgy adják, hogy teljes körű üzemeltetési szerződéssel, ez azt jelenti, hogy kell szerződést 
kötni a céggel, aki innentől kezdve minden egyes szerviz költséget ő áll, a kijövetelt, a 
javítást, a tintaköltséget. Ezért mi fizetünk oldalanként 2,1 Ft+ ÁFA-t, ha színes, akkor 12,5 
Ft+ ÁFA-t, de ebben benne van a tintaköltség is, csak a papírt kell vennünk, és mienk a 
gép. Bármi tönkremegy benne, azon kívül, hogy garanciás, meg kell, hogy javítsa. Ez 
benne van a szerződésben, az utolsó fillérig az ő költségén. Eléggé utánanéztem a 
dolognak, meg szakmám is, ez jó ajánlat. Amúgy eredetileg a gép 745 ezer + ÁFA lenne. 
Csak decemberre vonatkozik ez az ajánlat. Annyi, hogy a lábát nem akarom megvenni, 
mert nem fogok 70 ezret fizetni egy ekkora műanyag dobért, csináltatok a fiúkkal egy kis 
szekrényt, és kész. Gondolkozzunk rajta, tárgyaljunk róla, vagy most vessük el rögtön?  

Léka János képviselő – Az lett volna a kérdésem, hogy egy oldalra a festékanyag 
körülbelül mit kóstál? 

Radó Tibor polgármester –A jelenlegi gép körülbelül 3 Ft-ba kerül.  

Léka János – Akkor gyakorlatilag, ha ő adja a festéket, akkor el is dönthessük, meg kell 
venni. 

Tószegi Gyula képviselő és Szabó Attila képviselő megérkezett. 

Radó Tibor polgármester – Á, itt van mindenki. Fénymásolóval kezdünk 

Tószegi Gyula képviselő – Már beszéltünk róla, akkor is elmondtam, hogy nem drága.  

Radó Tibor polgármester – Most van pénzünk, és akkor nem fogunk bérleti díjakat fizetni 
többet. Szavazzunk róla vagy tegyük félre? 

Anderkó Attila alpolgármester – Nem, szavazzunk róla, meg kell venni. A színeset. 

Makó Sándor képviselő – A színeset. 

Radó Tibor polgármester – Jó. Aki egyetért ennek a gépnek a megvásárlásával, kérem, 
szavazzon. Köszönöm szépen. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy: Fénymásoló vásárlása  

163/2014. (XII.11.) 
H A T Á R O Z A T  

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felhatalmazza a polgármestert, 
hogy vásárolja meg a RicohAficio MP C2003SP típusú fénymásoló gépet 409.000 
Ft + ÁFA áron. 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
Értesül: Közös Hivatal Pénzügy 
 

- Irodai világítás 

Radó Tibor polgármester – A kb. több, mint 10 évvel ezelőtt megcsinált intézményi 
világítás korszerűsítésnek az eredménye, hogy most már 10 évesek ezek a rendszerek, 
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ott is van kiégve lámpánk. De az irodákban neoncsövek vannak. Ha jól tudom, 1000 Ft 
környékén van egy tűrhető 1200 mm-es neoncső, de valahova 1500-as kellene. Na most 
1000 Ft felett vennénk egy vacak vibrálós neoncsövet, vagy megközelítőleg 7000 Ft-ért 
lehet venni normális LED fénycsövet venni, amit csak simán be kell építeni ennek a 
helyére. Nem kell armatúrát venni, semmit, csak a csövet, erre kérek árajánlatokat, viszont 
szeretném még idén megvenni, hogy ezt a költségvetési évet terhelje. A legmagasabb 
összeg, amit én szánok az egészre, az olyan nettó 250 ezer Ft. ha ennyit elköltünk, az 
nem csak ennek az épületnek, még a művelődési házba is jutna, meg egyéb 
intézményekbe is, mert máshol is ugyanezek a rendszerek vannak. De például Dóriék 
irodájában más, mint a pénzügyön.  

Tószegi Gyula képviselő – Nem egyformák, nálunk sem egyformák, 120-as meg 150-es. 

Radó Tibor polgármester – És a gyógyszertár is, a fogászat is a mienk. Nem akarom az 
összeset, de elkezdjük valahol, maximum nettó 250-et szánok rá, de hogy ha normális 
árat kapunk, akkor lehet, hogy 100-ból megúsznánk. A cél az, hogy minél olcsóbban 
működjön a rendszer.  

Szabó Attila képviselő – A költségvetésbe belefér? 

Radó Tibor polgármester – Igen. Megkaptuk az ÖNHIKI-t. Jelenleg van 20 millió Ft a 
számlánkon. 

Tószegi Gyula képviselő – Vannak olyan pénzeszközök, amivel mi rendelkezünk, de az 
állami normatívát, ha nem használjuk fel, azt vissza kell fizetni.  

Radó Tibor polgármester – Az a következő napirendi pont lesz.  

Tószegi Gyula képviselő – Most általában mondom.  

Radó Tibor polgármester – Nem vagyunk kötelesek ezt elkölteni, ez a saját pénzünkből 
menne, viszont az az igazság, pont az Ildiék irodájában a 4 csőből 2 kiégett és nem tudom 
pótolni most, de eléggé kivan a szeme Ildinek is, szemüveges, rosszul lát, oda ne 
neoncsövet rakjunk, hanem normálisat. 4000 kelvinest természetesen, tehát nem is 
meleg, nem is hideg, hanem a közepét, ami irodába való. Igen, nem, vagy félretesszük a 
kérdést? 

Anderkó Attila alpolgármester – Szerintem ne tegyük félre a kérdést, lehet, hogy jövőre 
nem lesz alkalmunk rá. Ha azt nézzük, hogy az itt dolgozóknak kicsit javítsuk a 
munkakörülményeit. 

Radó Tibor polgármester – Meg nem csak itt. Meg kevesebb lenne a fogyasztás is.  

Tószegi Gyula képviselő – Ami itt lényeges. 

Radó Tibor polgármester – Lényeges, mert 100 ezer Ft egyhavi villanyszámla ebben az 
épületben.  

Tószegi Gyula képviselő – Azt tudni kell, hogy több mint 10 évesek. 

Radó Tibor polgármester – Döntünk a kérdésben? Ha igen, akkor mekkora összeggel? Én 
a plafon 250 ezer nettót szeretném javasolni. Van-e más javaslat?  

Szabó Attila képviselő – Árajánlat? 

Radó Tibor polgármester – Már kértem, de nem kaptam meg. Most keretösszegről 
beszélünk. 

Szabó Attila képviselő – Nagyjából mi fér bele? 

Anderkó Attila alpolgármester – Ez amit elmondott, belefér. 

Radó Tibor polgármester –Egy cső kb. 7000 Ft.  
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Anderkó Attila alpolgármester – Ha nagy tételben vásárolsz, lehet, hogy kapsz 
kedvezményt. Csináljuk szerintem. 

Radó Tibor polgármester –Erre játszok, most több céget is megkerestem. Meg év vége 
van. Aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon. Köszönöm szépen, 
egyhangú. 

A képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy: LED-es fénycsövek vásárlása  

164/2014. (XII.11.) 
H A T Á R O Z A T  

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete felhatalmazza a polgármestert, 
hogy nettó 250.000 Ft összeg erejéig az önkormányzat, illetve az intézményei 
valamint a hozzátartozó közfeladatot ellátó épületek világításának 
korszerűsítésére LED-es fénycsöveket vásároljon. 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
Értesül: Közös Hivatal Pénzügy 

 

- Közvilágítási fejlesztés 

Radó Tibor polgármester –Itt igaza van Gyuszinak, amit az előbb mondott. Van 
közvilágításra normatíva. Nem használtuk el ezt a pénzt, de azért vártunk eddig vele, mert 
nem tudtuk, hogy mennyi számlával tartozunk még a közvilágításért a DÉMÁSZ-nak. Mert 
sajnos nem mért áramfogyasztás alapján számláznak, hanem naptáras közvilágításunk 
van. Ezt szeretném megváltoztatni amúgy is, mert ha a későbbiekben közvilágítási 
fejlesztésünk lesz, ez lesz az első akadálya. Úgyhogy ezt ingyen fogom kérni a DÉMÁSZ-
tól, kb. 1 éves feladat megoldani, de intézem. Ettől függetlenül az a pénz, ami kb. 
megmarad, és szerintem, jövő héten már a pénzügy meg tudja mondani az összeget, mert 
tegnap jött egy számla, azt kifizetjük, és akkor tudni fogjuk, azt a pénzt szeretném elkölteni 
közvilágítási lámpatest vásárlására. Na most tudni kell, hogy attól, hogy megvesszük, még 
nem lesz felszerelve, hiszen az oszlop és az ellátás a DÉMÁSZ-é. Ebben az évben 
elköltjük a pénzt az alkatrészek megvásárlására, természetesen olyanra, amit elfogad a 
DÉMÁSZ, LED-es világítás, de nem csak sima utcai világítás. Egyik ki van égve a 
nagytemplom világításánál, a másik is rossz, a katolikus templomé meg 500 wattos.  

Szabó Attila képviselő – De úgy tudom, a reflektorokban lehet cserélni az izzót. 

Radó Tibor polgármester –Nem, LED-eset szeretnék belerakni. Az egész reflektort 
cserélni energiatakarékosra.  

Szabó Attila képviselő – De ha nincs rá szükség, hogy az armatúra részt cseréld, akkor 
miért cseréled?  

Radó Tibor polgármester –Ha nincs rá szükség, akkor persze, de 500 wattosat nem 
akarok belerakni, mert az annyit fogyaszt.  

Tószegi Gyula képviselő – De azt LED-esre nem tudod helyettesíteni.  

Radó Tibor polgármester – Régi a tanúsítványa, a DÉMÁSZ nem fogja elfogadni, ha 
megbontjuk, vagy ha ők megbontják. Ide is kérek árajánlatokat. Arról van szó, hogy a 
pénzt ne adjuk vissza. De nem akarok többet költeni, mert akkor az már minket terhel. Ezt 
a keretet szeretném kihasználni, igazából inkább tájékoztatás, mint döntéskényszer. 
Raktározzuk,és tavasszal a következő évi költségvetésre fogjuk a DÉMÁSZ-al 
felszereltetni. A lényeg, hogy idén legyen egy számlánk a beszerzésről. Ebben nem kell 
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dönteni. A szociális tűzifára megkötöttük a szerződést. Szerintem térjünk át az 1-es, 2-es 
napirendi pontra. 
 

1. Napirend pont: A közös önkormányzati hivatal ala kításáról és fenntartásáról szóló 
megállapodás módosítása  

Radó Tibor polgármester –Ugye sokat beszéltünk róla, rágódtunk rajta, tudjuk, amit 
tudunk, Csanádalberti és Ambrózfalva meghozta a döntését, Csanádalberti meg is küldte, 
hogy a közös hivatal székhelyét módosítják Nagyérről Csanádalbertire. Én úgy érzem, 
nekünk is az lenne az optimális, ha amellett döntenénk, hogy a székhelyet Nagyérről 
Csanádalbertire költöztetjük a közös hivatal kapcsán, hogy ha már Pitvaroson nem lehet. 
Kérdés, észrevétel, hiszen már beszéltünk róla? Van-e változás azóta? Akkor, aki egyetért 
azzal, hogy a hivatal átalakításáról szóló megállapodást aszerint módosítsuk, hogy a 
székhelyet Nagyérről Csanádalbertire változtatjuk, illetve ennek megfelelően a többi 
következményt átvezessük, aki ezzel egyetért, az kérem, szavazzon. 5 igen. Ellene? 2 
nem. Köszönöm. 

A képviselőtestület 5 igen és 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  Közös Önkormányzati Hivatal alakításáról és fenntartásáról szóló megállapodás 
módosítása 

165/2014. (XII.11.) 
 H A T Á R O Z A T  

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az Ambrózfalva, 
Csanádalberti, Nagyér és Pitvaros községek önkormányzatai között közös 
önkormányzati hivatal alakításáról és fenntartásáról szóló, 2013. február 20. 
napján létrejött megállapodást akként módosítja, hogy a közös hivatal 
székhelytelepülésének 2015. január 1. napjával kezdődő hatállyal Csanádalberti 
községet jelöli meg. A képviselőtestület a székhely megváltoztatásával 
kapcsolatos módosításokat a megállapodáson keresztül vezeti, és azt a jelen 
jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal elfogadja. 
 
Felelős: polgármester 
Értesül: érintett önkormányzatok 
      MÁK Szeged 
Határidő: bentiek szerint 

 

2. Napirend pont: A Nagyéri Közös Önkormányzati Hiv atal Alapító Okiratának 
módosítása 

Radó Tibor polgármester –Ugyanez, csak át kell vezetni. Itt is szavazást szeretné kérni. 5 
igen. Ellene? 2 nem, köszönöm.  

A képviselőtestület 5 igen és 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy:  A Nagyéri Közös Önkormányzati Hivatal Alapító Okiratának módosítása 

166/2014. (XII.11.) 
 N O R M A T Í V   H A T Á R O Z A T  

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az Ambrózfalva, 
Csanádalberti, Nagyér és Pitvaros községek önkormányzatai között közös 
önkormányzati hivatal alapítására vonatkozó, 2013. február 20. napján létrejött 
Alapító Okiratot akként módosítja, hogy a közös hivatal székhelytelepülésének 
2015. január 1. napjával kezdődő hatállyal Csanádalberti községet jelöli meg. A 



6 
 

képviselőtestület a székhely megváltoztatásával kapcsolatos módosításokat az 
Alapító Okiraton keresztül vezeti, és a módosító valamint az egységes 
szerkezetbe foglalt Alapító Okiratot a jelen jegyzőkönyvhöz csatolt tartalommal 
elfogadja. 

 Kihirdetve: 2014. december 11. 
 Hatályba lép: 2015. január 1. napján 
  Felelős: polgármester 
    Értesül: érintett önkormányzatok 
                 MÁK Szeged 
    Határidő: bentiek szerint 
 

 

3. Napirend pont: Egyebek – szociális pénzösszeg 

Radó Tibor polgármester – A szociális pénz felhasználásáról beszélnék. A lényeg, hogy 
van egy olyan kötött normatíva, amit szociális ellátásra lehet elköltenünk. Én elég későn 
tudtam meg, hogy van még ilyen pénzünk. A lényeg, hogy ezt év végéig vagy 
elhasználjuk, vagy visszafizetjük az államnak. De csak és kizárólag szociális ellátásra 
lehet fordítani. Az én javaslatom, és jegyző úr szólj, ha valamit nem jól mondok, az én 
javaslatom az lenne, hogy a 18 év alatti gyermekeket és X korosztály feletti nyugdíjasokat 
támogassuk, akik állandó bejelentett lakcímmel rendelkeznek Pitvaroson, vagy Erzsébet 
utalvánnyal, vagy, ha megoldható jogilag, akkor olyan határozattal, amivel bemegy a helyi 
gyógyszertárba, tüzépre, élelmiszerboltba, hogy ezt levásárolja. Nyilván előtte 
megállapodást kötnénk a helyi kereskedőkkel. gyakorlat volt már rá, csak nem ekkora 
volumenben. És ezt az 1 millió Ft-ot meghaladó összeget kell így felhasználnunk. Van-e 
esetleg más javaslat, hogy más elosztási rendszerben gondolkozzunk, más módon adjuk 
át az összeget? És a harmadik, amit felvetettem, Jánosnak tetszett, viszont ezzel lehet 
erkölcsileg bukni, hogy csak az kapja meg a támogatást, aki nem tartozik az 
önkormányzatunk felé, tehát nincs adóelmaradása.  

Dr. Sarkadi Péter jegyző – Nem, mert ez segély. 

Radó Tibor polgármester – Lehet csak gyerekeknek is, ti döntötök. Egy a kérésem: 
nagyon bonyolult elosztási rendszert ne dolgozzunk ki.  

Léka János képviselő – Ha nem járható út, akkor én azt mondom, hogy igenis a tizen-, a 
felső határ 18 év lehet? 

Radó Tibor polgármester – Amit mondasz. Lehet 15, 12. Én azt mondtam, 67 felett, de 
mondhatsz bármilyen dátumot. 

Szabó Attila János képviselő – Ne zárjuk ki a felsőoktatásban lévő gyerekeket se. Én az 
utalványra mennék rá, és az utalvány a legkézenfekvőbb.  

Radó Tibor polgármester –Igazából a helyi vállalkozókat akartam támogatni.  

Szabó Attila képviselő – Akkor nekem olyan javaslatom van, hogy össze kell számolni, 
hány gyerek van, 1 millió Ft-ot elosztok X gyerekkel, teszem azt 5.000 Ft / gyerek, és 
annyi csomagot kapjanak, vagy annyi utalványt, amennyi. 

Léka János képviselő – Helyesnek találom azt is, hogy az idősebbek, akik elesettebbek, 
azok is kapjanak. Mind a kettő fontos dolog. 

Radó Tibor polgármester – Jó. Akkor legyen csomag? 

Léka János képviselő – Ne, ne csomagoljunk. 

Makó Sándor képviselő – Inkább utalvány.  
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Radó Tibor polgármester – Plusz munka, az tény. Akkor utalvány. Akkor döntsük el,hogy 
kik kapjanak.  

Szabó Attila képviselő – Azok a családok, akiknek nappali tagozatban van gyermek. 

Anderkó Attila alpolgármester – 18 éves korig, és kész. 

Radó Tibor polgármester – Attila, arról nincs nyilvántartásunk, ez akadály. 

Léka János képviselő – Legegyszerűbb, minden 18 évig, és 65 felett, nyugdíj felett kapjon 
mindenki.  

Anderkó Attila alpolgármester – 65 év felett. 

Radó Tibor polgármester – Tehát  a 18. életévét betöltött még benne legyen. Akinek nincs 
rá szüksége, ajánlja fel valamelyik alapítvány számára. Az iskolai alapítvány, vagy a 
Caritas. Mikor kivisszük, alá kell írnia. Tehát akkor 66 és felette 251 fő, 18 év alatti 
gyermek 238 fő. 

Anderkó Atilla alpolgármester – Akkor elméletileg olyan 2.000 Ft-os Erzsébet utalvány 
kellene.  

Radó Tibor polgármester – Tehát a szociális normatívából fennmaradt összeget Erzsébet 
utalvány formájában szeretnénk kiosztani az idei évben. Határozati javaslatom, hogy a 18 
életéve végéig a gyermekek, illetve a 66 éves kor és felette – az 251 fő – ők kapjanak 
arányos mértékben Erzsébet utalványt. Aki ezzel egyetért, az szavazzon. Köszönöm, 
egyhangú. 

A képviselőtestület 7 igenszavazattal az alábbi határozatot hozta: 

Tárgy: Karácsonyra segély jelleg ű támogatás adása  

167/2014. (XII.11.) 
H A T Á R O Z A T  

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete a Pitvaroson állandó 
bejelentett lakhellyel rendelkező 0-18 éves korú fiatalokat és a 66 éves és a feletti 
korosztályhoz tartozó lakosokat szociális jellegű támogatásban részesíti 
személyenként 2.000 Ft összegben, Erzsébet utalvány formájában. Az utalványok 
átvételét az arra jogosultak névsor alapján aláírásukkal ismerik el.  
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal és december 24-ig folyamatosan 

 

Radó Tibor polgármester – Az átadási jegyzőkönyvet meg úgy dolgozzuk ki, hogy 
felajánljuk neki az aláírásánál, hogy lemondjon róla, és esetleg felajánljuk, hogy vagy az 
iskolai alapítvány vagy a Caritas javára lemondjon, el is juttatjuk ezt a felajánlást. Ha más 
a döntése, akkor ő viszi át ezt az utalványt. Ha nincs más javaslat, akkor bezárnám a 
testületi ülést. Megköszönöm a részvételt és a nyilvános testületi ülést bezárom. 

Kmft. 
 

 

 Radó Tibor Dr. Sarkadi Péter 
 polgármester  jegyző 

 

 

 

 Anderkó Attila Léka János 

 jkv hitelesítő jkv hitelesítő 


